

EU-Erklärung der Konformität

Wir,

Steinigke Showtechnik GmbH
Andreas-Bauer-Str. 5
97297 Waldbüttelbrunn
Deutschland

erklären, dass das Dokument unter unserer alleinigen Verantwortlichkeit herausgegeben wird und zu dem folgenden Produkt gehört

Marke **EUROLITE**
Modell **LED BAR-3 HCL Leiste**
ArtNr **51930395**
EAN 4026397617177

Gegenstand der Erklärung: Kompakte (26 cm) Bar mit 3 x 12-W-6in1-LED und RGBWA+UV-Farbmischung

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsvorschriften der Union:

Richtlinie 2014/30/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (Neufassung).

Richtlinie 2014/35/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt (Neufassung).

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

Die folgenden harmonisierten Standards und technische Spezifikationen sind angewendet worden

EMC	EN 55015:2013 EN 61000-3-2:2014 EN 61000-3-3:2013 EN 61547:2009
LVD	EN 60598-1:2015 EN 62471:2008 EN 60598-2-17:1989+A2:1991
RoHS	EN 50581:2012

Unterzeichnet für und im Namen der Steinigke Showtechnik GmbH.

Waldbüttelbrunn, 08.01.2019



Klaus Schuster
Technischer Betriebsleiter

Our brands:

eurolite omnitronic europalms alutruss futurelight omnilux pssso dimavery roadinger

Steinigke Showtechnik GmbH Andreas-Bauer-Str. 5 97297 Waldbüttelbrunn, Germany www.steinigke.de	Managing Directors/Geschäftsführer: Bernd Steinigke, Matthias Schwab UID/Tax ID: DE160449806, WEEE: 18776746 Local Court/AG: Würzburg HR B 4703	Phone: +49 931 40 61-0 Phone: +49 931 40 61-600 Fax: +49 931 40 61-700 info@steinigke.de	Baden-Württembergische Bank IBAN: DE06600501017424500907 BIC: SOLAEST600	Hypo Vereinsbank IBAN: DE11790200760001457683 BIC: HYVEDMM455	Commerzbank AG IBAN: DE46790800520303956000 BIC: DRESDEFF790
--	--	---	--	---	--

EU DECLARATION OF CONFORMITY

We,

Steinigke Showtechnik GmbH
Andreas-Bauer-Str. 5
97297 Waldbüttelbrunn
Germany

declare, this document is issued under our sole responsibility regarding the product

Brand **EUROLITE**
Model **LED BAR-3 HCL Bar**
ArtNo. **51930395**
GTIN 4026397617177

Object of the declaration: Compact (26 cm) bar with 3 x 12 W 6in1 LED and RGBWA+UV color mixing

The object of the declaration described complies with the standards and technical specification according to the Product Safety Act:

Directive 2014/30/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility (recast).

Directive 2014/35/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits (recast).

Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast).

References to the relevant harmonised standards used or references to the other technical

EMC	EN 55015:2013 EN 61000-3-2:2014 EN 61000-3-3:2013 EN 61547:2009
LVD	EN 60598-1:2015 EN 62471:2008 EN 60598-2-17:1989+A2:1991
RoHS	EN 50581:2012

Signed for and on behalf of Steinigke Showtechnik GmbH.

Waldbüttelbrunn, 08.01.2019



Klaus Schuster
Technical director

Our brands:

eurolite omnitronic europalms alutruss futurelight omnilux pssso dimavery roadinger

Steinigke Showtechnik GmbH Andreas-Bauer-Str. 5 97297 Waldbüttelbrunn, Germany www.steinigke.de	Managing Directors/Geschäftsführer: Bernd Steinigke, Matthias Schwab UID/Tax ID: DE160449806, WEEE: 18776746 Local Court/AG: Würzburg HR B 4703	Phone: +49 931 40 61-0 Phone: +49 931 40 61-600 Fax: +49 931 40 61-700 info@steinigke.de	Baden-Württembergische Bank IBAN: DE06600501017424500907 BIC: SOLADEST600	Hypo Vereinsbank IBAN: DE11790200760001457683 BIC: HYVEDMM455	Commerzbank AG IBAN: DE46790800520303956000 BIC: DRESDEFF790
--	--	---	---	---	--